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Onderwerp

Verzoek tot splitsing van de IPO BAC Ruimte en Leefomgeving

Geachte leden van het IPO bestuur,

Aan de colleges is gevraagd te reflecteren op de werking van de BAC structuur. Dat is ook in ons

College gedaan en leidt ertoe dat wij u bij deze schriftelijk verzoeken tot splitsing van de Bestuurlijke

Advies Commissie Ruimte en Leefomgeving (BAC R&L).

In juli 2023 besloot het IPO-bestuur om de Bestuurlijke adviescommissies (BAC) en bijbehorende

Ambtelijke adviescommissie (AAC) te bundelen om daarmee de slagvaardigheid te vergroten. Het

aantal commissies werd daarmee gereduceerd. 

In de praktijk blijkt dat de huidige omvang van zowel de Bestuurlijke Advies Commissie R&L (BAC

R&L) als de bijbehorende Ambtelijke Advies Commissie (AAC R&L) effectieve besluitvorming

belemmert. Door het grote aantal te behandelen onderwerpen in combinatie met beperkte

vergadertijd ontstaat een onwerkbare situatie. Er is weinig ruimte voor een goed gesprek en

commissieleden moeten strategisch kiezen bij welke agendapunten zij willen participeren.

Daarnaast vereist de huidige structuur de gelijktijdige aanwezigheid van meerdere gedeputeerden. In

Zuid-Holland raakt de BAC bijvoorbeeld de portefeuilles van drie verschillende gedeputeerden. 

Ons verzoek is om terug te keren naar de eerdere structuur met afzonderlijke commissies voor 

Ruimtelijke Ontwikkeling, Water en Wonen én Milieu, Toezicht en Handhaving. Die laatste eventueel

aangevuld met Bodem.

Eerdere signalen hierover van onze AAC- en BAC-leden hebben helaas niet tot structuurwijzigingen

geleid. Van andere provincies zijn ook signalen ontvangen over de onwerkbare situatie door de

bundeling van de commissies. Wij begrepen dat als de evaluatie leidt tot wijzigingen dat niet op korte

termijn doorgevoerd wordt. Het herinrichten van de BAC R&L zouden wij echter niet mee willen

dralen. Daarom verzoeken wij u dit onderwerp te agenderen voor de eerstvolgende vergadering van

het IPO Bestuur.
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